
Milowy krok w kierunku komunalizacji uzdrowiska | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Milowy krok w kierunku komunalizacji
uzdrowiska | 1

25 września 2012

Milowy krok w kierunku komunalizacji uzdrowiska
SERWIS INTERNETOWY RADIA “KIELCE”

Samorząd  województwa  może  przejąć  Uzdrowisko  w  Busku-Zdroju.  Zgodę  na
skomunalizowanie  uzdrowisk  wyraził  w  ubiegłym  tygodniu  minister  skarbu  państwa.
Marszałek Adam Jarubas powiedział na naszej antenie, że buskie uzdrowisko jest jednym z
największych zakładów pracy w regionie, nie wolno więc pozwolić sobie na jakikolwiek błąd.
Marszałek dodał, że jest to spółka, która świetnie radzi sobie na rynku i przynosi zyski.
Konieczne są jednak nowe inwestycje – przede wszystkim wybudowanie łącznika pomiędzy
sanatorium Marconi i bazą zabiegową. Na te cele samorząd będzie chciał zdobyć środki
unijne.  Adam  Jarubas  powiedział,  że  wprawdzie  lecznictwo  uzdrowiskowe  nie  jest
dofinansowywane przez samorządy województw, ale – jak zaznaczył – w Busku leczy się
jedna trzecia chorych, wymagających opieki sanatoryjnej z regionu świętokrzyskiego, stąd
zainteresowanie samorządu tą jednostką. Procedurę przejęcia marszałek chciałby zakończyć
przed końcem roku. Do tej idei będzie przekonywał radnych. Jego zdaniem – komunalizacja
jest lepszym rozwiązaniem, niż prywatyzacja. Przedstawiciele zarządu województwa spotkali
się  w Warszawie z  ekspertami  Banku Światowego,  który  ma pomóc w restrukturyzacji
świętokrzyskich szpitali. Warto korzystać z doświadczeń innych – powiedział Adam Jarubas.
Dodał, że konsekwencją tej pomocy będzie integracja finansowania różnych placówek opieki
zdrowotnej. Eksperci Banku Światowego muszą najpierw poznać rodzaj świadczonych usług
medycznych,  a  dopiero  potem  rozstrzygnąć,  które  jednostki  powinny  być  połączone.
 Marszałek zaznaczył, że integracja placówek służby zdrowia, to europejska tendencja, która
sprawdza się w innych krajach.


